
Verslag vergadering milieuraad. 
    

 02 /09 /2021 
 

Plaats: OC Kasterlee - Foyer  

Uur: 20.00 – 22.30 uur 

 

Aanwezig: Josephine Meeuwssen, Anny Helsen, Herman Wens, Dirk Potters, Frans Smets, Jef 

Diels, Jan Geudens, Greet Van Sas, Paul Vernelen, Hilde Versmissen, Gert Storms,  

Verontschuldigd: Jef Van Eyck, Jef Embrechts, Herman Van Oeckel, Zaity Kamarulzaman, 

Reimonda Vangoidsenhoven 
 

1. Eventuele vragen bij goedgekeurd vorig verslag:  

 

Diftar:  

- men zal hulp kunnen krijgen bij de keuze van de container 

- er worden 3 info-avonden gepland 

- er is een info-hulplijn 

- er is een website met antwoorden op veelgestelde vragen 

- er komen brieven in de bus: 1) september 2) folder met keuzekaart 120 l. (zoals 

groene bak) of 240 l. (zoals gele bak) 3) brief met betalingsinstructies (eind nov.)  

- volledige rollen grijze zak mogen in januari terug ingeleverd worden (terugbetaling via 

Diftar). Grijze zak kost nu 1,65 euro.  

 

 

2. Antwoord van het gemeentebestuur op een vorig advies.  

Kennisname. 

 

3. Deel 1: adviezen op vraag van de gemeente 

 
- Ontwerp subsidiereglement voor kleine landschapselementen in het buitengebied: 

advies gevraagd. (zie bijlage bij uitnodiging) 

Het subsidiebedrag is berekend op 30% van de gemiddelde prijs. Deze gemiddelde 

prijs is bepaald na rondvraag bij boomkwekerijen. De subsidie kan jaarlijks 

aangepast worden door de gemeenteraad. Later in ’t jaar zal ieder gezin gratis 1 

boom kunnen krijgen voor de eigen tuin (zie infoblad van de gemeente). 

- Besluit: de milieuraad besluit positief advies te geven. 

 
      Deel 2: advies op eigen initiatief 

 
- Advies tot informeren van de bevolking over de gevaren van alsemambrosia, 

reuzenbereklauw, reuzenbalsemien …. ? De milieudienst vraagt om de vaststelling 

van gevaarlijke dieren of planten aan hun dienst te melden zodat de eventuele 

nodige maatregelen kunnen genomen worden. Er zal een tekst komen in het infoblad 

van de gemeente over invasieve soorten, hoe ze te herkennen en wat te doen. 

- Advies niet nodig.  

 
4. Wandelaars meldden dat er in het Wintergat (Kabouterbos) nogal wat bomen 

gemerkt zijn. Gaat er daar gekapt worden? 

 

- Dat is provinciaal domein en daar gaan inderdaad, in het kader van bosbeheer, 

bomen gekapt worden die in oktober te koop worden aangeboden.  

 

5. Dossier van de illegale houtkap in Rielenbroek: stand van zaken. 

 



- Wat betreft De Roeykens: het voorstel tot regularisatie werd in beroep door de 

bestendige deputatie verworpen. Dat betekent dat de houtkant op de oorspronkelijke 

plaats dient hersteld te worden. 

- Er is nog sprake van een andere inbreuk, in Rielenbroek, maar daar heeft de 

milieudienst geen weet van.  

- De handhaving gebeurt door de natuurinspectie en de milieupolitie. 

 

6. Dossier ‘Leidingstraat Antwerpen-Ruhr (Geleen)’ en terreinonderzoek: stand van zaken. 
 

- Er zijn 3 mogelijke trajecten uitgetekend maar er is nog geen enkel gekozen. Het 

tracé Noord dat voor een stuk door Achterlee en de Hof ter Heidestraat gaat, maakt 

de meeste kans. In onze gemeente worden geen huizen getroffen.  

- De vergadering vraagt om de linken in het verslag op te nemen: 

- GRUP Leidingstraat Antwerpen-Ruhr (Geleen) - Departement Omgeving (vlaanderen.be) 
- Op de website van de Boerenbond kan men het traject heel goed zien. Voor 

Kasterlee zijn dat kaarten 16 en 17: 

- Leidingstraat Noord.pdf (boerenbond.be) 
 

 

7. Kennisname ministerieel Besluit tot goedkeuring van het natuurbeheerplan type 2 & 4 en 

erkenning als natuurreservaat van “Tielenheide-Calievallei” te Turnhout, Kasterlee en 

Vosselaar met registratienummer NBP-AN-18-0021 (zie bijlagen bij uitnodiging).  

 

- Hilde vroeg na, enkel de percelen nu reeds in eigendom zijn van Natuur en Bos: 1 

concessie met landbouwer om er te hooien. 

- Het zou ook 60 ha landbouwgrond betreffen? Antwoord: enkel wat op de kaart groen is 

gekleurd  is natuurreservaat. Wat geel gekleurd is, is type 2.  

- De eisen gesteld aan oranje of rode zones worden strenger. Mazel, Reties Heike, De 

Zegge en deel Klein Rees komen in oranje zone te liggen. Voor informatie kan men ANB 

mailen: tim.audenaert@vlaanderen.be 

- Frans ergert er zich aan dat de dienst van ANB geen antwoord geeft op zijn vragen. 
 

 

8. Rondvraag 

 

- Voorstel van alternatieve fietsroute door noordelijk deel van het militair domein 

kende ook geen genade bij ANB en defensie.  

- Er worden corridors gepland om natuurgebieden te koppelen. Er ontspint zich een 

discussie in de vergadering maar met het besluit is iedereen het eens: de 

landbouwer verdient een eerlijke prijs voor eerlijke producten en dan kunnen er 

hogere eisen gesteld worden om het milieu te verbeteren. Tenslotte wenst iedereen 

een mooi evenwicht tussen natuur en landbouw maar dat mag niet gebeuren op de 

kap van de landbouwer. 

- Hilde: pleidooi om al wat zonevreemd is eruit te gooien. 

- Maneges worden nu ook geregistreerd als landbouwgrond; is dat wel correct? 

- Beleidsplan ruimte: zoals reeds door schepen Storms aangekondigd en opgenomen 

in het verslag van mei wordt een infomoment voorzien op donderdag 23 september 

Een participatiemoment volgt op 30 september. De schepen vat alvast nog eens 

samen welke de belangrijkste onderdelen van het ‘Beleidsplan Ruimte’ zijn. 

- Waarom een lokaal beleidsplan ruimte: 

https://omgeving.vlaanderen.be/sites/default/files/atoms/files/Posters%20Ruimtelijk

%20beleidsplan.pdf 

- Duur beheersplan is 27 jaar of tot er een nieuw plan komt. In de regelgeving staat 

dat er uiterlijk 30 dagen voor afloop van de termijn een herziening kan aangevraagd 

worden. 

https://omgeving.vlaanderen.be/grups/leidingstraat-Antwerpen-Ruhr
https://www.boerenbond.be/system/files/article/Leidingstraat%20Noord.pdf
mailto:tim.audenaert@vlaanderen.be


- Het energie- en klimaatplan werd door de gemeenteraad goedgekeurd. Voor de 

uitvoering kan 360.000 euro ontvangen worden, aanvraag dient nog goedgekeurd 

door de gemeenteraad. 

- Er is een denkoefening gaande op initiatief van de provincie om ook in open ruimte 

windmolens te plaatsen. De vergoeding voor landbouwers door privé-ondernemers is 

gunstig volgens enkele leden van de milieuraad. 

- Opvolgingscommissie Kleine Nete: kandidatuur voor ‘landschapspark’ dient nog 

ingediend te worden. 

- Jef D. komt terug op de jaarlijkse natuurwandelingen in het beschermd gebied 

Tielenheide en vraagt om die in de toekomst beter aan te kondigen. 

- Sportvelden Molenstraat: op 1 voetbalplein werd alle groen kapot gespoten. Hilde 

bevestigt dat de VMM een vergunning had afgeleverd wegens aanwezigheid van 

schadelijke planten. Het laatste stuk werd eind augustus helemaal gemaaid. Wellicht 

gebeurde dit om de scholencross mogelijk te maken. Vobako mag bomen kappen om 

2 beachvelden aan te leggen, zij compenseren dit door elders op hun terrein dubbel 

zoveel bomen te planten. 

- Greet: vraag om samen met de landbouwraad een vergadering te beleggen over 

waterbeheer en daar een expert bij te vragen. Greet neemt contact met 

landbouwraad en tracht er een open vergadering van te maken.  

 
9. Volgende vergadering 

 

Donderdag 18 november in het OC van Lichtaart, 20.00 tot 22.00 uur. Hilde vraagt Karolien 

om de zaal vast te leggen. 

 

 

 

De secretaris       De voorzitster   

     

Paul Vernelen       Greet Van Sas 

         


